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Voorschoten, 5 december 2024 

 

 

Aan: het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Voorschoten, 
 
Betreft voornemen tot vergroening van de boulevard Hofvliet- Vlietzijde te Voorschoten in het kader van 
operatie “Steenbreek”’ 
 
 
Geacht college,  
 
Bij deze wil ik mijn bezwaren uiten inzake het voornemen van de Gemeente om de huidige 
tegelbestrating aan de Hofvliet, grenzend aan de Vliet, te vervangen door een grasstrook. 
 
Mijn bezwaren zijn als volgt: 
 
De huidige “boulevard” wordt veelvuldig gebruikt door wandelaars, ouderen met rollator en spelende 
kinderen. Het vervangen van deze bestrating door gras betekent een ernstige belemmering voor met 
name slecht ter been zijnde ouderen. De presentatie van het voorgestelde  plan tijdens de 
informatieavond van 2 december jongstleden biedt nauwelijks ruimte voor recreatief wandelen. De 
voorgestelde groenstrook wordt zelfs in het midden geheel tot de weg doorgetrokken. Bij aanspraak  van 
een aantal oudere wandelaars bleek dat  men niet op de hoogte was van de voorgenomen plannen. Voor 
velen is een korte wandeling over deze “boulevard” een kort moment van levensvreugd. Naar mijn 
mening en die van anderen wordt geheel  voorbijgegaan aan  dit aspect 
 
 
Het komt helaas vaak voor dat de straat geblokkeerd wordt door vrachtwagens en ander zwaar vervoer. 
Alhoewel niet toegestaan biedt de huidige bestrating van de “boulevard” een mogelijkheid om hier 
omheen te rijden. Ingeval van calamiteiten kan dit tevens een vluchtroute zijn, aangezien er maar één 
ontsluiting is na het verwijderen van de brug. Het  is niet ondenkbaar dat bij een brand aan het begin van 
de Hofvliet-Vlietzijde de weg geheel geblokkeerd wordt. Door de voorgestelde brede groenstrook wordt 
een vluchtroute vrijwel onmogelijk. Indien hier bij de overwegingen geen rekening is gehouden zou de 
gemeente Voorschoten naar mijn mening ernstig in gebreke blijven.  
 
 
 
 
 



Het effect van het afvoeren van regenwater is bij vergroening van deze tegelstrook 
slechts beperkt omdat in de bodem een leemlaag is aangebracht om het water van de Vliet beter te 
weren. Deze leemlaag is echter slecht doordringbaar voor regenwater. Het beoogde effect wordt dan 
naar mijn mening grotendeels teniet gedaan.  De groenstrook zou dan  zelfs drassig kunnen worden. 
   
Gezien de kosten lijkt mij de voorgenomen vergroening door het weghalen van de huidige 
tegelbestrating budgettair niet verantwoord, gezien de huidige financiële situatie van de Gemeente.  
Temeer omdat de verzakte riolering aan de Hofvliet een groot probleem gaat worden in de nabije 
toekomst. Het lijkt mij evident dat hier eerder prioriteit aan wordt gegeven. 
 
Ik zou u daarom willen verzoeken om af te zien van het besluit en de huidige situatie te handhaven  
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
 


